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ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHUZE DSO Poberounské odpady  
(dále jen „zápis“) 

 

Číslo  3/2024 
Den konání 17.4.2024 
Místo konání MěÚ Černošice, Karlštejnská 259 
Přítomní zástupci členských obcí Tomáš Smrčka, Radka Alexy, Josef 

Trpišovský, Barbora Tesařová, Markéta 
Simanová, Roman Štěrba, Monika Hurtová, 
Tomáš Snopek, Vladimír Roztočil (Svinaře), 
Filip Kočí (Třebotov), Radek Havlíček, 
Tomáš Jurajda, Lucie Živná, Filip Kořínek 
(od 10.45 hod.), Petr Hampl (od 11.00 hod.) 

Omluvení zástupci členských obcí  Petr Weber 
Neomluvení zástupci členských obcí   -   
Hosté:  Jan Marek (POBERO), Soňa Štětková 

(POBERO) 
Počet občanů  - 
Ověřovatelé zápisu Tomáš Snopek, Josef Trpišovský 
Předsedající Tomáš Smrčka 
Zapisovatel zápisu Monika Hurtová 

 
1) Úvod - Zahájení členské schůze DSO Poberounské odpady 
 
Předsedající zahájil shromáždění starostů v 10.00 hodin. Přivítal všechny přítomné na 3. letošní 
členské schůzi. Dále uvedl, že je přítomno 13 zástupců členských obcí DSO Poberousnké  
odpady a tudíž je schůze usnášeníschopná.  
Předsedající Tomáš Smrčka navrhl jmenovat ověřovateli dnešního zápisu Tomáše Snopka  
a Josefa Trpišovského, zapisovatele dnešního zápisu Moniku Hurtovou. 
 
Přítomní byli vyzváni, aby přednesli k návrhu námitky nebo připomínky.  
Žádné námitky ani připomínky nebyly vzneseny.  
 
Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu usnesení:   
Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje ověřovatele zápisu z dnešní členské 
schůze Tomáše Snopka a Josefa Trpišovského, zapisovatelem dnešního zápisu Moniku 
Hurtovou. 
 
 Výsledek hlasování:  PRO 13 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 1/3/2024 bylo schváleno. 
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2) Návrh programu členské schůze DSO 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu členské schůze DSO, který byl řádně  
vyvěšen na úředních deskách obecních úřadů členských obcí a na úřední desce DSO 
 
Na programu členské schůze dne 17.4.2024 jsou tyto body k projednání: 
 

1. úvod 
2. projednání námitek k zápisu z členské schůze konané dne 21.3.2024 
3. návrh programu členské schůze 
4. Projekt POBERO – financování systému D2D, členské příspěvky 20024 
5. různé 
6. diskuze 
7. závěr 
 

Přítomní byli vyzváni, aby vznesli k  předloženému návrhu a úpravám programu námitky  
či připomínky. Nebyly vzneseny žádné připomínky ani námitky.  
 

Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu usnesení:   
Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje program dnešní Členské schůze DSO 
Poberounské odpady 
 
Výsledek hlasování:  PRO 13 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 2/3/2024 bylo schváleno. 
 
3) Projednání námitek k zápisu z členské schůze konané dne 21.3.2024 
Tento bod nebyl projednán a nebylo o něm hlasováno 
 
4) Projekt POBERO – financování systému D2D 
 
Předsedající Tomáš Smrčka vysvětluje přítomným situaci s dofinancováním D2D nádob, 
kdy bylo zjištěno, že v rámci dotační výzvy musí být dodávka nádob do jednotlivých 
členských obcí participujících na již schválené dotační výzvě (Hlásná Třebaň, Karlík, 
Řevnice, Srbsko, Koněprusy a Skuhrov) uhrazena a dotační část bude fondem proplacena 
ex post.  

Členské obce mají v rámci této dotační výzvy 2 možnosti a to urychleně schválit a zapůjčit DSO 
potřebné finance na uhrazení zbývající částky za pořízení nádob nebo využít nabídky spol. 
KAPEX, která tuto dotační výzvu pro DSO admnistruje, která DSO nabízí zafinancovat 
potřebný doplatek z vlastního kontokorentního úvěru, ale po DSO, resp. obcích participujících 
na této dotační výzvě bude následně požadovat uhrazení úroků z poskytnuté částky a období, po 
které bude tato půjčka DSO poskytnuta. 

Proběhla diskuse mezi zúčastněnými. Starosta Hlásné Třebaňe, Srbska a starostka Karlíka 
navrhují, aby byly vyvozeny důsledky pro spol. KAPEX z chybné interpretace dotační výzvy 
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směrem k zúčastněným obcím. Ať už formou slevy na úrocích z poskytnuté půjčky nebo 
požadavek směrem ke KAPEXu o náhradu škody. Bude řešeno následně po prověření právních 
možností DSO. Předsedající dal hlasovat ohledně půjčky, kterou spol. KAPEX poskytne DSO 
na dofinancování dotační výzvy na D2D nádoby. 

4.1. PŮJČKA KAPEX 
Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje půjčku od spol. KAPEX ve výši 8.647.000 
Kč za účelem dofinancování pořízení nádob systému D2D. Navržená půjčka na 3 měsíce 
s úrokem 8% bude DSO Poberounské odpady vrácena spol. KAPEX bezprostředně po 
obdržení dotace. DSO bude jednat s administrátorem dotace o snížení úroku případně 
náhradě škody. Případné náklady na úroky uhradí obce v podílech, ve kterých nádoby získaly. 
 
Výsledek hlasování:  PRO 11 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 2 (Simanová, Tesařová) 

Usnesení číslo 3/3/2024 bylo schváleno. 

V 10.45 přichází Filip Kořínek 

Ředitel spol. POBERO informuje přítomné, že je třeba dofinancovat také dotační výzvu na 
pořízení IT technologie dodané spol. INISOFT. DSO ji musí uhradit, stejně jako u výzvy na 
D2D nádoby bezodkladně. Přítomní diskutují o možnostech. Předsedající Tomáš Smrčka 
navrhuje, aby POBERO zapůjčilo potřebný 1 mil. Kč z provozních peněž DSO. Částka bude po 
obdržení dotace obratem do spol. POBERO vrácena. 
 
 
4.2. PŮJČKA POBERO 
 
Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje půjčku od spol. POBERO ve výši 
1.000.000 Kč za účelem dofinancování pořízení IT technologie z dotace (dodavatel spol. 
INISOFT). Navržená zápůjčka v trvání 3 měsíce bezúročně. Zápůjčka bude vrácena spol. 
POBERO bezprostředně po obdržení dotace. 
 
Výsledek hlasování:  PRO 14 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 4/3/2024 bylo schváleno. 

 

4.3. ČLENSKÝ PŘÍSPĚVEK 2024 

Přítomní se dohodli, že výše členského příspěvku se pro rok 2024 nemění a členské obce uhradí 
svoji část nejdéle do 30.4.2024. Faktury na úhradu příspěvku pro jednotlivé členy budou účetní 
firmou obratem zaslány. 
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Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje, že výše členských příspěvků pro rok 
2024 se nemění a zůstává ve výši 15 Kč na trvale hlášeného obyvatele členských obcí 
k 1.1.2024. 
 
Výsledek hlasování:  PRO 14 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 5/3/2024 bylo schváleno. 

 

V 11.00 přichází Petr Hampl 

 
5) Různé 
Přistoupení města Rudná do DSO Poberounské odpady 

Přítomní byli seznámeni se situací ohledně přistoupení města Rudná do DSO Poberounské 
odpady. Nyní je po právní stránce řešena změna stanov, přistupující dokumenty aj. Obce obdrží 
v nejbližší době informace a formulace usnesení, která budou třeba schválit zastupitelstvy 
jednotlivých členských obcí v termínu do 29.5.2024 (alespoň většina obcí), kdy se předpokládá 
schvalování dalšího postupu na členské schůzi DSO.  
6) Diskuze 
 
Diskuze proběhla u jednotlivých témat. 
 
7) Závěr 
 
Předsedající poděkoval přítomným za účast na dnešní Členské schůzi DSO Poberounské odpady 
a ukončil jednání v 11.15 hod.  
 
 
 
 
Zapsala:                                        .......................................... 

Monika Hurtová 
 
 
 
 
Ověřovatel:       ……………………… 
       Tomáš Snopek 
 
 
 
 
       ……………………… 
       Josef Trpišovský 
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